### 未有遵從公司註冊處處長根據《公司條例》發出的更改公司名稱指示的公司名單 (截至2025年7月31日)

# List of Companies which failed to comply with directions to change company names issued by the Registrar of Companies under the Companies Ordinance (As at 31 July 2025)

	公司名稱	商業登記號碼	發出指示的日期(日-月-年)
	Company Name	Business Registration No.	Date of Direction issued (D-M-Y)
1	AUX (Hong Kong) Group Limited 奧克斯(香港)集團有限公司	77297438	06-06-2025
2	China Diaoyutai Food Technology Group Co., Limited 中國釣魚臺食品科技集團有限公司	76865250	13-06-2025
3	EMPEROR INVESTMENT AND TRADE CO., LIMITED 英皇投資貿易有限公司	51872288	11-11-2010
4	France Diar (Hong Kong) Group Co., Limited 法國迪奧(香港)集團有限公司	77501821	17-06-2025
5	France Dior (HK) Brand Service Management Limited 法國迪奧(香港)品牌服務管理有限公司	76800325	03-06-2025
6	GERMANY BAOMA FINERY LIMITED 德國寶馬服飾有限公司	C1300900	11-01-2010
7	GUANGZHOU SIEMENS ELECTRICIAN GROUP LIMITED 廣州西門子電工集團有限公司	55445542	08-06-2010
8	Hong Kong Industries Investment (Group) Limited 香港長江實業投資(集團)有限公司	77582376	02-06-2025
9	ITALY CROCODILE FINERY (OFISH) LIMITED 意大利鱷魚服飾(澳魚)有限公司	51331751	21-10-2010
10	ITALY DONGTAO CERAMIC INT'L INDUSTRY LIMITED 意大利東陶陶瓷國際實業有限公司	50040997	20-08-2010
11	Italy Armani Fashion International Group (HongKong) Co., Limited 意大利阿瑪尼服飾國際集團(香港)有限公司	50588727	22-03-2010
12	JAPAN SANYO ELECTRIC APPLIANCE LIMITED 日本三洋電器有限公司	51953793	28-09-2010
13	NEGRO (HK) INT'L INDUSTRY LIMITED 黑人(香港)國際實業有限公司	51297216	24-08-2010

## 未有遵從公司註冊處處長根據《公司條例》發出的更改公司名稱指示的公司名單 (截至2025年7月31日)

List of Companies which failed to comply with directions to change company names issued by the Registrar of Companies under the Companies Ordinance (As at 31 July 2025)

	公司名稱	商業登記號碼	發出指示的日期(日-月-年)
	Company Name	Business Registration No.	Date of Direction issued (D-M-Y)
14	SANYO ELECTRIC (GROUP) CO., LIMITED 三洋電器(集團)有限公司	50013857	14-08-2009
15	TORY BURCH LIMITED	77832181	18-06-2025

### 未有遵從公司註冊處處長根據《公司條例》發出的更改公司名稱指示的公司名單 (截至2025年7月31日)

List of Companies which failed to comply with directions to change company names issued by the Registrar of Companies under the Companies Ordinance
(As at 31 July 2025)

#### 註:

- (1) 更改公司名稱指示是指公司註冊處處長根據香港法例第 622 章《公司條例》第 108(1)、(2)、109(1) 和 771(1) 條及《前身條例》(即指在《公司條例》(第622章)的生效日期前不時有效的《公司條例》(第32章))第22(2)、(3A)、(3B)、(4)、 22A(1) 和 (1A) 條所發出的指示。
- (2) 有關未有遵從公司註冊處處長指示更改名稱而被處長根據香港法例第 622 章《公司條例》第110(2)或772(2) 條或《前身條例》(即指在《公司條例》(第622章)的生效日期前不時有效的《公司條例》(第32章)) 第22AA(2)條以一個由公司的註冊編號組成的新名稱取代其原有的英文名稱、中文名稱或中英文名稱的公司名單,請按此網址www.cr.gov.hk/tc/statistics/docs/replace\_name.pdf.。
- (3) 名單每月更新一次。請登人公司註冊處的「電子服務網站」www.e-services.cr.gov.hk 的電子查冊服務查閱公司名稱,以確定公司名稱是否經已更改。
- (4) 如有查詢,請聯絡本處(電郵地址 crenq@cr.gov.hk)。

#### Notes:

- (1) The directions to change company names refer to the directions issued by the Registrar of Companies under sections 108(1), (2), 109(1) and 771(1) of the Companies Ordinance (Cap. 622, Laws of Hong Kong) and sections 22(2), (3A), (3B), (4), 22A(1) and (1A) of the predecessor Ordinance (i.e. the Companies Ordinance (Cap. 32) as in force from time to time before the commencement date of the Companies Ordinance (Cap. 622)).
- (2) Please click <a href="www.cr.gov.hk/en/statistics/docs/replace\_name.pdf">www.cr.gov.hk/en/statistics/docs/replace\_name.pdf</a> for the list of companies for which the Registrar of Companies has replaced their English names, Chinese names or English and Chinese names with a new name that consists of the registration number of the respective company under sections 110(2) or 772(2) of the Companies Ordinance (Cap. 622, Laws of Hong Kong) or section 22AA(2) of the predecessor Ordinance (i.e. the Companies Ordinance (Cap. 32) as in force from time to time before the commencement date of the Companies Ordinance (Cap. 622)) for failure to comply with the Registrar's directions to change names.
- (3) This list will be updated on a monthly basis. Please conduct a company name search through the Companies Registry's e-Search Services under the e-Services Portal at <a href="https://www.e-services.cr.gov.hk">www.e-services.cr.gov.hk</a> to ascertain whether there has been a change of name.
- (4) Any enquiry should be addressed to crenq@cr.gov.hk